
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 25. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 143
Ministeren bedes oplyse, om det bliver stadigt mere almindeligt, at kommu-
nerne anvender privat indkvartering til flygtninge? I givet fald bedes ministeren
oplyse, om en sådan kommunal indkvartering vil være omfattet af den gæl-
dende lejelovgivning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Merete Dea Larsen (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 2. december 2015.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Merete.Larsen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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